
 
 
Posėdis įvyko 2022 m. 
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Į rajono savivaldybė
 
Posėdyje dalyvauja:

kiti svečiai. 
Posėdyje nedalyvauja: Antonij Jundo, Renata Grigianecien

Vaclav Vilkoit. 
 
Rimantas Klipčius siū
BALSAVO: UŽ –
NUSPRĘSTA. Pradė
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius 

Valerijų Jurgelianec praėjusių
su praėjusia Vietos savivaldos diena ir 
darbą rajono savivaldybės taryboje.
 

Posėdžio darbotvarkė
DARBOTVARKĖ
1. Dėl Viešosios į

rajono pirminės sveikatos prieži
2. Dėl Švenčionių rajono savivaldyb

„Dėl asmens (šeimos) socialini
savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“

3. Dėl atminimo ženkl
aprašo patvirtinimo. 

4. Dėl Švenčionių rajono savivaldyb
„Dėl investicinio projekto „Šven
esančių Vilniaus g. 19, Šven
didinimo“ pagal fondo „Savivaldybi
pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regionin
finansavimo būdo“ papildymo.

5. Dėl elektros oro linijos atram
6. Dėl sutikimo perimti valstyb
7. Dėl valstybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu v

įgyvendinti. 

 

ŠVENČ

2022 m. lapkričio 30 d. 
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
džio sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, savivaldybės mero pad

 rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. 

dyje dalyvauja: 21 tarybos narys, rajono savivaldybės administracijos skyri

dyje nedalyvauja: Antonij Jundo, Renata Grigianecienė, Romualdas Pauliukevi

čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė
– 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius. Pasveikina tarybos narius Viktorą Meškausk
ėjusių gimtadienių proga. Taip pat pasveikina tarybos nar

savivaldos diena ir įteikia padėką už 15-os metų nuošird
ės taryboje. 

darbotvarkė buvo sudaryta iš 9 klausimų.  
Ė: 

l Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė ir Viešosios 
s sveikatos priežiūros centras reorganizavimo. 

čionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d.
l asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo Šven

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 
l atminimo ženklų Švenčionių rajono savivaldybės teritorijoje 

čionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T
ekto „Švenčionių rajono savivaldybės administracijos pastat

 Vilniaus g. 19, Švenčionys, modernizavimas, siekiant pastatų
didinimo“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę

 modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“ tinkamumo
do“ papildymo. 

l elektros oro linijos atramų pirkimo Švenčionių rajono savivaldyb
l sutikimo perimti valstybės turtą Švenčionių rajono savivaldy

ės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu v

 

 

ŠVENČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA

TARYBOS POSĖDŽIO 
PROTOKOLAS 

 
2022 m. lapkričio 30 d. Nr. T1-11 

Švenčionys 

ės meras. 
mero padėjėja. 

administracijos skyrių vedėjai ir 

ė, Romualdas Pauliukevičius, 

s tarybos posėdį.  

ą Meškauską, Vladislavą Jedinskį ir 
Taip pat pasveikina tarybos narę Rają Krupeniną 

os metų nuoširdų ir nepriekaištingą 

ė ir Viešosios įstaigos Švenčionių 

s tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T-143 
poreikio nustatymo ir skyrimo Švenčionių rajono 

ės teritorijoje įrengimo tvarkos 

ėjo 28 d. sprendimo Nr. T-197 
s administracijos pastatų 1b3p ir 7b3p, 

ionys, modernizavimas, siekiant pastatų energinio efektyvumo 
ę priemonę „Paskolos savivaldybių 
ės plėtros fondo“ tinkamumo ir 

rajono savivaldybės nuosavybėn. 
o savivaldybės nuosavybėn. 

s nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu valstybės funkcijoms 

ĖS TARYBA 
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8. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo sutartį. 
9. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 17 d. sprendimo Nr. T-

215 „Dėl viešame aukcione parduodamo Švenčionių rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 
nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2.  
NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 
Rimantas Klipčius. Paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Sprendimo projektus pristatantiems skirti iki 3 minučių, sprendimo projektus 

pristatantiems bus užduodami klausimai, siūloma pateikti po 2 klausimus nuo daugumos ir 
mažumos. Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu – iki 1,5 min., prieš pasisakymą 
informuojant, kad bus kalbama frakcijos vardu. 

Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik vieną kartą. Jeigu klausimams lieka 
laiko, jų skaičius gali būti neribojamas. 

 Pirmąją pertrauką siūloma skelbti po 1,5 val. darbo, paskesnes pertraukas taip pat po 1,5 
val. darbo.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė ir Viešosios įstaigos 

Švenčionių rajono pirminės sveikatos priežiūros centras reorganizavimo.  
Pranešėjas Kęstutis Štaras, Švenčionių rajono savivaldybės mero patarėjas. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Vytautas 

Vaitkevičius. 
Vytautas Vaitkevičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių 

rajono pirminės sveikatos priežiūros centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Vytauto Vaitkevičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Kęstutis Štaras. Sprendimo projekto tikslas – priimti sprendimą dėl viešosios įstaigos 

Švenčionių rajono ligoninė ir viešosios įstaigos Švenčionių rajono pirminės sveikatos priežiūros 
centras reorganizavimo jungimo būdu, patvirtinti reorganizavimo sąlygų aprašą ir po 
reorganizavimo veiksiančios naujos įstaigos įstatus bei suderinti po reorganizavimo veiksiančios 
naujos įstaigos struktūrą. Reorganizuojama, siekiant gerinti Švenčionių rajono savivaldybės 
gyventojų sveikatos priežiūros paslaugų kokybę ir prieinamumą, optimizuoti teikiamų paslaugų 
apimtį ir struktūrą pagal gyventojų sveikatos priežiūros paslaugų poreikius, didinti sveikatos 
priežiūros įstaigų veiklos efektyvumą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Raimondas Pauliukevičius. Kaip planuojama palengvinti šeimos gydytojų darbą? Ar 

sutrumpės vizito laukimo terminas? 
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Kęstutis Štaras. Šeimos gydytojo komandoje atsiranda koordinatoriai, kurie kaip asistentai 
padės dirbti tą organizacinį darbą. Šiuo metu yra įprasta, kad arba slaugytojas, arba gydytojas turi 
kviesti pacientus ateiti, pasitikrinti profilaktinėmis programomis. Visas šis organizacinis darbas bus 
perduotas kitam asmeniui. Viliuosi, kad laukimo terminas tikrai sutrumpės, nes jau dabar dalis 
funkcijų, pvz. nuolatinių vaistų išrašymas, yra perduota slaugytojai. 

Vida Rastenienė. Aiškinamajame rašte nieko nėra parašyta apie lėšas, tiesiog tik 
beletristinis aprašymas. Kiek liks darbuotojų sujungus šias dvi įstaigas? Kiek reikia lėšų darbuotojų 
atleidimui. 

Kęstutis Štaras. Lėšų preliminariai, maksimaliai, skaičiuojant reikės projekto 
įgyvendinimui apie 7 mln. Eur. Tos lėšos bus panaudotos infrastruktūrai, medicininei įrangai ir 
darbuotojų perkvalifikavimui. Esame įsitikinę, kad žinant situaciją dėl personalo trūkumo 
ligoninėje, bus minimaliai lėšų. Minimalus skaičius apima tuos darbuotojus, kurie patys nori išeiti ir 
laukia reorganizacijos, kad gautų išeitines pašalpas. Ministerija išeitinėms pašalpoms neskirs lėšų, 
lėšos bus skiriamos darbuotojų perkvalifikavimui. Kiek tiksliai gausime lėšų, priklausys nuo pačių 
projektų paruošimo pagal ministerijos reikalavimus ir Centrinės projektų valdymo agentūros. Jeigu 
bus pateikti pertekliniai mūsų norai, jų gali ir nefinansuoti. Su meru buvome pas viceministrę ir 
kalbėjome apie pasiruošimą, apie tarybos narių situacijos supratimą, kad reorganizacija 
neišvengiama, taip pat informavome premjerės patarėją, kad pakalbėtų su ministru, kad mes būtume 
įtraukti į šalies pilotinių savivaldybių sąrašą, kad gautume finansavimą.  

Vida Rastenienė. Su kokiais kraičiais jungiasi abi įstaigos? 
Kęstutis Štaras. Jie yra kintantys, dabar negalėčiau tiksliai pateikti. Kai pradėjome, 

ligoninės buvo apie 450 000 Eur minuse, o poliklinikos balansas buvo teigiamas – apie 100 000 
pliuse. Iki balandžio mėnesio bandysime subalansuoti, kad bent nulinis balansas būtų ligoninės 
biudžete, o ne minusas. 

Konstantas Ramelis. Paskaičiau įstaigos valdymo nustatytą tvarką. Pateiktuose duomenyse 
pateikta, kad vienas iš aukščiausių valdymo organų yra visuotinis dalininkų susirinkimas. Koks gali 
būti susirinkimas, jei vienintelis dalininkas yra savivaldybė. Įstatuose nėra parašyta, kas 
savivaldybei atstovauja – meras, administracija ar taryba.  

Rimantas Klipčius. Paprašo atsakyti Vygandą Kastanauską, savivaldybės administracijos 
Civilinės metrikacijos skyriaus vedėją.  

Vygandas Kastanauskas. Įstatai yra rengiami pagal viešųjų įstaigų įstatymą, jame yra 
nurodomi organų pavadinimai. Visuotinis dalininkų susirinkimas yra įstaigos sudėtyje ir nurodomas 
įstatuose. Šiame susirinkime šiandien atstovauja įstaigos savininkas – Švenčionių rajono 
savivaldybė. Šiuo konkrečiu atveju savivaldybės priimti sprendimai yra prilyginami įstaigos 
Visuotinio dalininko susirinkimo sprendimams. Šiuo konkrečiu atveju savivaldybės taryba yra ta 
institucija, kuri įgyvendina savivaldybės teises ir pareigas. 

Konstantas Ramelis. Parašyta, kad įstaigos vadovas vykdo darbuotojų atestaciją. Suprantu, 
kad įstaigos vadovas, nebūdamas mediku, vertins, atestuos gydytojus? 

Kęstutis Štaras. Jam ši pareiga yra įgaliota. Jis gali sudaryti kompetentingą komisiją, kuri 
vertins darbuotojo kompetenciją. 

Rimantas Klipčius. Paprašo atsakyti Vygandą Kastanauską, savivaldybės administracijos 
Civilinės metrikacijos skyriaus vedėją.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
 
Konstantas Ramelis. Aš manau, kad šiandien, kai šis klausimas yra sprendžiamas, turėtų 

būti atliekami keli balsavimai. Vienas dėl reorganizavimo tvarkos, kitas dėl įstatytų, kadangi tai yra 
skirtingi dalykai, o čia yra viskas suplakta į vieną. Aš manau, kad šiandien negalime pritarti ir 
reikėtų nukelti kitai tarybai įstatų klausimą.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5. Balsavime nedalyvavo Valdemaras 
Kasperovičius. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. 

sprendimo Nr. T-143 „Dėl asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo 
Švenčionių rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 
 

Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai Janina 
Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 

Arūnas Čenkus nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi, dirba Švenčionių rajono 
socialinių paslaugų centre patarėju. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 6. Balsavime 

nedalyvavo Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius. Janina Deveikienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi, 

dirba Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 16 , PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 4. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius. Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, 

kadangi, dirba ūkvedžiu Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono 

savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimu Nr. T-143 patvirtintą Asmens (šeimos) 
socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo Švenčionių rajono savivaldybėje tvarkos aprašą. 
Nuo 2022-07-01 įsigaliojo Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministro įsakymo 
nauja redakcija, kurioje išdėstytas Asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir 
skyrimo tvarkos aprašas. Siekiant suderinti nuostatas reikalinga pakeisti savivaldybės tvarkos 
aprašą. 

Šiuo sprendimu siūloma papildyti tvarkos aprašo kai kuriuos punktus nurodant, kad dėl 
socialinių paslaugų dienos centruose gavimo gali asmenys kreiptis tiesiogiai į dienos centrus. Tai 
pat nustatyti, kad dienos centro socialinis darbuotojas galėtų nustatyti poreikį dėl socialinių 
paslaugų. Siūloma papildyti nuostatas, kad kreipiantis dėl vaikų dienos soc. priežiūros paslaugų ir 
soc. reabilitacijos paslaugų gavimo asmenys pildytų supaprastintas formas. Taip pat siūloma 
nustatyti prevencinių socialinių paslaugų skyrimo tvarką. Siūloma nustatyti, socialinių paslaugų 
poreikio vertinimo terminą galėtų pratęsti socialinių paslaugų įtaigos vadovo įsakymu. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
3. SVARSTYTA Dėl atminimo ženklų Švenčionių rajono savivaldybės teritorijoje 

įrengimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo tikslas – patvirtinti atminimo ženklų Švenčionių rajono savivaldybės teritorijoje 

esančiose viešose erdvėse (gatvėse, aikštėse, želdynuose) ir kitose bendrojo naudojimo teritorijose 
įrengimo tvarką savivaldybės biudžeto ar pareiškėjų lėšomis. Sprendimo projektas parengtas 
vadovaujantis Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 16 straipsnio 2 dalies 36 punktu. 
Tvirtinamas tvarkos aprašas reglamentuoja atminimo ženklų įrengimo tvarką, nustato prašymų 
nagrinėjimo procedūras. 

Siūloma pritarti sprendimo projektui su pakeitimais – 6.4. punkte atsisakyti pareiškėjo 
prievolės suderinti siūlomo atminimo ženklus su administracijos kalbos tvarkytoju ir atminimo 
ženklo projekto suderinimo su Teritorijų ir architektūros planavimo skyriumi. Šiuos veiksmus 
galima atlikti prašymo nagrinėjimo ir derinimo metu. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Arūnas 

Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 28 d. 

sprendimo Nr. T-197 „Dėl investicinio projekto „Švenčionių rajono savivaldybės administracijos 
pastatų 1b3p ir 7b3p, esančių Vilniaus g. 19, Švenčionys, modernizavimas, siekiant pastatų 
energinio efektyvumo didinimo“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę 
„Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros 
fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo“ papildymo.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės Vietinio ūkio skyriaus mentorius. 
Šiuo sprendimo projektu yra papildomas sprendimas Nr. T-197, kuris buvo priimtas 2022 

m. rugsėjo 28 dieną. Sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – užtikrinti, kad pagal tikslinę 
naudojimo paskirtį Švenčionių rajono savivaldybės administracijos viešieji pastatai, įgyvendinus 
investicinį projektą, bus naudojami ne trumpiau kaip 10 metų. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Arūnas 

Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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5. SVARSTYTA. Dėl elektros oro linijos atramų pirkimo Švenčionių rajono savivaldybės 
nuosavybėn.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės Vietinio ūkio skyriaus mentorius. 
Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas – įgyvendinti savivaldybės savarankiškąją 

funkciją – savivaldybių vietinės reikšmės kelių ir gatvių priežiūra, taisymas, tiesimas ir saugaus 
eismo organizavimas. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Arūnas 

Čenkus. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
6. SVARSTYTA. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Švenčionių rajono savivaldybės 

nuosavybėn.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – sutikti perimti Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn 

savarankiškajai savivaldybės funkcijai (paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti teikimas Lietuvos 
Respublikos paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatyta tvarka) įgyvendinti valstybei 
nuosavybės teise priklausantį ir šiuo metu valstybės įmonės Turto bankas patikėjimo teise valdomą, 
Švenčionių rajono savivaldybei neatlygintinai valdyti ir naudoti perduotą nekilnojamąjį turtą: butą, 
esantį Taikos g. 7-38, Švenčionyse, butą, esantį Taikos g. 18-30, Švenčionyse, gyvenamąjį namą ir 
ūkinį pastatą, esančius Padubingės g. 18, Pabradėje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Norėčiau, kad būtų trumpai informuojama sprendimo projekto esmė. 

Svilionių k., Adutiškio sen., perimamas kelias. Ar tai per kaimą tas kelias eina, kur asfaltuotas 
keliukas? Prie projekto nepridėti žemėlapiai, neaiškūs atstumai. 

 
Rimantas Klipčius praneša tarybos nariui, kad tai ne tas klausimas. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl valstybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu valstybės 

funkcijoms įgyvendinti.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – pripažinti nereikalingu valstybės funkcijoms įgyvendinti 

valstybei nuosavybės teise priklausantį ir šiuo metu Švenčionių rajono savivaldybės patikėjimo 
teise valdomą nekilnojamąjį turtą: tiltą per Svylos upę Piršteliškės k., Adutiškio sen., pralaidą per 
griovį Memeliškės k., Sarių sen., bendro naudojimo kelius Trūdų k., Švenčionėlių sen., Melninkų 
k., Strūnaičio sen., Svylionių k., Adutiškio sen., Stanislavavo k., Švenčionių sen., vietinės reikšmės 
kelią Naujas Strūnaitis–Senas Strūnaitis, vietinės reikšmės kelią į Žukų k., Švenčionių sen.  
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Norėčiau, kad patikslintumėte tuos keliukus, kurie priimami į 

savivaldybės nuosavybę. Koks jų stovis ir ilgis? Kurioje vietoje jie yra? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Tai yra nekilnojami daiktai, kurie buvo pastatyti iš Ūkininkų rėmimo 

fondo lėšų 2002 metais. Šį turtą – kelias pralaidas ir keliukus – perimti siūloma todėl, kad tai yra 
gabaliukai, kuriuos prižiūrime ir dabar. 

Konstantas Ramelis. Kadangi perimami atskiri kelių ruožai, kodėl neperimamas 
savivaldybės nuosavybėn kelias per Milkuškų kaimą?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Šis klausimas jau ne kartą buvo svarstytas. Buvo kalbėta su 
Automobilių kelių direkcija dėl galimybės pastatyti tame kelio ruože keleivių paviljoną, kad būtų 
saugu. Visą laiką liekame prie to pačio, iki galo negalime išspręsti šio klausimo.  

Raimondas Pauliukevičius. Ar planuojamos kažkokios investicijos į šiuos objektus juos 
perėmus? 

Rimantas Klipčius. Šiuos objektus ir dabar prižiūrime mes. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal savivaldybės turto patikėjimo 

sutartį.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti 10 metų pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

„Pabradės komunalinis ūkis“ Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį projekto 
„Vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo infrastruktūros rekonstrukcija ir plėtra Švenčionių rajone“ 
vykdymo metu sukurtą vandentvarkos turtą. Projekto vykdymo metu buvo pastatyti nauji nuotekų 
šalinimo tinklai-buitinių nuotekų tinklai ir valymo įrenginiai Šventos ir Vidutinės kaimuose ir 
įrengti nauji inžinieriniai statiniai (įvažiavimai, tvoros). 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 17 d. 

sprendimo Nr. T-215 „Dėl viešame aukcione parduodamo Švenčionių rajono savivaldybės 
nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Į Viešame aukcione parduodamo nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašą 
siūloma įrašyti negyvenamąją patalpą – medicininį punktą (49,26 kv. m bendrojo ploto) su ūkiniu 
pastatu (užstatytas plotas – 38,40 kv. m), Saldutiškio g. 5, Labanoro mstl., Švenčionių r. sav. 
Medicinos punkto patalpos yra gyvenamajame name, kuriame butas priklauso fiziniam asmeniui. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
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Konstantas Ramelis. Kodėl aukcione parduodama patalpa, kuri gal tinkama gyventi. Ir 
perkame kitus pastatus. Gal galime ten apgyvendinti Ukrainos piliečius?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Tai yra medicinos paskirties patalpos. Viena namo pusė yra 
gyvenamos paskirties, kitoje namo pusėje yra medicinos punktas, kuriame dirbo toje kitoje pusėje 
gyvenusi felčerė. Kadangi medicinos punktas yra uždarytas, žmogus, kuris gyvena kitoje pusėje, 
bendra tvarka nori įsigyti tą namo pusę.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
Posėdis baigtas 11.00 val. 
 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius 
 
 
Posėdžio sekretorė  Martyna Mosevičiūtė 


